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PROTOKÓŁ NR XXXIII/2021 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 16 grudnia 2021 r. 

 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

Nieobecna radna – Wanda Kucharska. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 12: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja z działalności Wójta Gminy Damnica w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja z realizacji wniosków i interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2021 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2021 - 2030. 

6. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 

2022 - 2034. 

a) autopoprawka do projektu uchwały w sprawie WPF na lata 2022-2034, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o projekcie WPF na lata 

2022-2034, 

c) dyskusja nad projektem WPF na lata 2022-2034, 

d) uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 

2022-2034. 

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2022 rok: 

a) autopoprawka do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Damnica na 2022 rok, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o projekcie budżetu Gminy 

Damnica na 2022 rok, 

c) opinia Komisji Budżetu i Finansów o projekcie budżetu Gminy Damnica na 2022 

rok, 

d) dyskusja nad projektem budżetu Gminy Damnica na 2022 rok, 

e) uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2022 rok. 

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Damnica na 

2022 rok". 
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9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla przewodniczących organu 

wykonawczego jednostek pomocniczych gminy. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica na 2022 rok. 

12. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2021 rok. 

13. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji tj. 26 listopada 

2021 r. został sporządzony, podpisany i opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy Damnica. Radni nie wnieśli uwag do jego treści. 

 

Ad. 2 

Wójt Gminy A. Kordylas przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

Ad. 3 

Informację z realizacji interpelacji i wniosków radnych zgłoszonych w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali i zapoznali się z nią. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2021 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż w dniu 15 grudnia 2021 r. Wójt Gminy 

Damnica złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Damnica na 2021 rok. 

 

Skarbnik Gminy J. Michalska przedstawiła złożoną autopoprawkę. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych 

wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili uwag. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka Wójta Gminy Damnica z dnia 15.12.2021r. do projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Damnica na 2021 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 
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Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Wanda Kucharska 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że autopoprawka Wójta Gminy Damnica do projektu 

uchwały została przyjęta. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Damnica na 2021 r. i ogłosił wynik głosowania.               

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2021 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Wanda Kucharska 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIII/358/2021 w sprawie  zmian              

w budżecie Gminy Damnica na 2021 r. została podjęta. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2020-2030 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2021 - 2030 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Wanda Kucharska 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIII/359/2021 w sprawie  zmian              

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2021-2030 została podjęta. 

 

Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2022-

2034. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy Damnica w dniu 15 grudnia 2021r. 

złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Damnica na lata 2022-2034. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie 

autopoprawki. 

 

Skarbnik J. Michalska przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2022-2034. 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych 

wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej autopoprawki. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie autopoprawki i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka do projektu uchwały w sprawie WPF na lata 2022-2034 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 
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Wanda Kucharska 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż autopoprawka do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2022 – 2034 została przyjęta. 

 

Następnie Skarbnik J. Michalska odczytała uchwałę Nr 271/g220/F/III/21 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 2 grudnia 2021r.                  

w sprawie pozytywnej opinii o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 

2022-2034. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do ni niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga jeszcze 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2022-2034 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Paweł Obert, Patryk Pałucki, 

Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Wanda Kucharska 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIII/360/2021 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2022-2034, została podjęta. 

 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2022 rok 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy Damnica w dniu 15 grudnia 2021r. 

złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 

2022 rok. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie 

autopoprawki. 

 

Skarbnik J. Michalska przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Damnica na 2022 rok. 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych 

wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej autopoprawki. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie autopoprawki  i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2022 

rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Wanda Kucharska 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż autopoprawka do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2022 rok została przyjęta. 

 

Następnie Skarbnik J. Michalska odczytała Uchwałę nr 272/g220/P/III/21 z dnia 2 grudnia 

2021r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie 

pozytywnej opinii o projekcie budżetu gminy Damnica na 2022 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów A. Szarłot-Dietrich odczytała pozytywną opinię 

Komisji z dnia  16 grudnia 2021 r. o projekcie budżetu gminy Damnica na 2022 rok. 

Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina otworzył dyskusję nad projektem budżetu gminy Damnica na 

2022 rok. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas, przedłożony projekt budżetu na 2022 rok jest budżetem wyjątkowo 

rozwojowym, prorozwojowym tak jak budżet w 2021 roku. W projekcie budżetu zawarte są 

rekordowe inwestycje a także działania prospołeczne, które Państwo radni przyjęli uchwałami 

w sprawie nie podwyższania stawek podatków i opłat lokalnych. 

Wójt Gminy A. Kordylas podziękował Skarbnik J. Michalskiej za ogrom pracy włożonej w 

przygotowanie projektu budżetu. Wyraził także nadzieję, że Radni skrupulatnie wysłuchali 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o projekcie budżetu na 2022 rok, która 

nie dopatrzyła się błędów w przedłożonym projekcie budżetu i uważa, że budżet jest 

prorozwojowy a przede wszystkim spełnia wymogi prawne. Jeżeli w dniu dzisiejszym budżet 

zostanie przyjęty wówczas efekty będą widoczne już za kilka miesięcy, ponieważ ilość 

inwestycji, które zamierza się realizować w przyszłym roku jest rekordowa. Oczywiście są 

także wysokie działania dodatkowe związanie z wydatkami  bieżącymi m.in. gmina otrzymała 

subwencję oświatową stosunkowo niską w wysokości 6.500.000 zł. i należy dopłacić z 
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budżetu gminy kolejne 2,3 mln.zł., aby utrzymać szkoły. Dlatego należy zauważyć, czy 

gmina zadłuża się na inwestycje, czy na utrzymanie gminnych jednostek oświatowych jest to 

kwestia interpretacji. 

Wójt Gminy A. Kordylas zwrócił się do Radnych o przyjęcie budżetu na 2022 rok, aby móc 

cieszyć się wspólnie z mieszkańcami gminy z wszystkich inwestycji, które będą realizowane. 

 

Radna I. Mędrkiewicz stwierdziła, iż faktycznie na terenie gminy Damnica dużo się dzieje i to 

jest bardzo dobre. Natomiast nie wszystko jest w dokumentach. Na posiedzeniu wspólnym 

Komisji Rady w poniedziałek 13 grudnia przekazano informację, że w ramach realizacji 

budżetu na przyszły rok przewidziana jest sprzedaż gruntu, który został wolny. Byłoby to 

dobre miejsce na posadowienie przychodni, do której budowy gmina się przymierza. 

Radna I. Mędrkiewicz jest zaskoczona, że nie wyciąga się wniosków z działalności 

poprzednich rad. Gdyby ludzie, którzy decydowali w poprzednich latach o tym, jak będzie 

wyglądała gmina i pomyśleli, że na osiedlu domów jednorodzinnych nie ma miejsca dla 

dzieci, bo jeszcze wcześniejsze rady sprzedały na działki budowlane plac przeznaczony na ten 

cel. Był to plac po dawnym boisku, na którym można było stworzyć bezpieczny plac zabaw 

dla dzieci. Myśląc perspektywicznie o różnych innych inwestycjach sprzedaż tego gruntu nie 

jest korzystna dla gminy. Co będzie, jeżeli gmina nie będzie dysponować żadnym gruntem? 

Gdyby wcześniej został sprzedany grunt pod Biedronkę, czy pod inny hipermarket, wówczas 

tak wspaniałej inwestycji prospołecznej jak przychodnia nie byłoby gdzie posadowić. 

Wątpliwość budzi to, że należy zastanawiać się nad oszczędnościami a na poprzedniej sesji 

przegłosowano podwyżki. Środki przeznaczone na podwyżki można było przeznaczyć na 

funkcjonowanie gminy. Radna I. Mędrkiewicz stwierdziła, że jest za budżetem ale                   

z wycofaniem tej propozycji, ponieważ uważa, że jest to brak myślenia perspektywicznego      

i brak wyciągania wniosków z przeszłości. Jednoznacznie stwierdza, że nie zamierza walczyć 

z Panem Wójtem, bo walka jest złym pomysłem. Uważa, że należy używać argumentów 

merytorycznych i dochodzić do wspólnego wniosku analizując także działania poprzednich 

kadencji władz. Powstała świetlica w Mianowicach i gdyby kierowano się rachunkiem             

i rozeznaniem potrzeb ta świetlica nie powstałaby.  

Radna I. Mędrkiewicz zwróciła się z prośbą w kwestii przygotowania materiałów dla 

radnych, aby we wszystkich dokumentach, gdzie występuje zmiana zaznaczyć ją np. na 

niebiesko a gdzie jest coś nowego zaznaczyć np. na czerwono. Taka zmiana znacznie ułatwi 

analizowanie dokumentów. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski wyjaśnił, że w projekcie budżetu nie ma żadnej informacji 

odnośnie sprzedaży działki, o którem mówiła radna I. Mędrkiewicz. Na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Wójt A. Kordylas odpowiedział na pytanie radnego Ł. Malinowskiego, 

który zapytał, czy gmina dysponuje jeszcze gruntami, które mogłyby być przedmiotem 

sprzedaży. Wójt A. Kordylas w odpowiedzi wymienił m.in. tę działkę ale nie powiedział, że 

będzie ona przedmiotem sprzedaży w tym roku, czy w kolejnych latach. Wójt A. Kordylas 

ustosunkował się do pytania radnego. Natomiast to, czy dana nieruchomość będzie 

przedmiotem sprzedaży decydują Państwo Radni w formie uchwały. Tego absolutnie nie ma 

w uchwale budżetowej. 
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Radna I. Mędrkiewicz stwierdziła, że jest to słowo przeciwko słowu ponieważ posiedzenie 

komisji nie było nagrywane i nie można potwierdzić. Uważa, że są plany związane z tą 

działką. W uchwale budżetowej rzeczywiście zapisane jest to ogólnie dlatego radna 

stwierdziła, że nie wszystko jest w dokumentach. Planując budżet należy wiedzieć jakie będą 

planowane dochody i skąd będą pochodzić. 

 

Skarbnik J. Michalska wyjaśniła, że tak jak stwierdziła radna I. Mędrkiewicz dochody są 

planowane. Planuje się sprzedaż. Jednak najpierw Państwo Radni muszą na tę sprzedaż 

wyrazić zgodę. Ponadto są działki z tego roku i plany niewykonane sprzedaży z tego roku i 

pewne działki przechodzą do sprzedaży w roku następnym i to jest kwestia ogólna. Nie jest 

wykluczone, że ta czy inna działka została sprzedana. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas stwierdził, że wypowiedź radnej I. Mędrkiewicz zabrzmiała tak, 

jakby gmina miała do sprzedania ostatnia działkę. Wójt A. Kordylas wyjaśnił, że na terenie 

gminy jest sporo działek, które są mniej lub bardziej atrakcyjne. Wiec nie jest to ostatnia 

działka, która gmina może sprzedać, jest to działka, która spełnia wymogi działki typowo 

budowlanej. Gmina posiada do sprzedania m.in. działki w Domaradzu przy nowej drodze         

a także w innych miejscowościach. Więc to nie jest problem. Wójt A. Kordylas będzie 

przekazywał informacje na ten temat a Radni sami zdecydują, które działki należy sprzedać, 

aby budownictwo się rozwijało a tym samym gmina. 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że jest przeciwny jakimkolwiek placom zabaw. 

Aczkolwiek na posiedzeniu Komisji radni stwierdzili, aby dokładnie zastanowić się nad 

placami zabaw, ponieważ przeznacza się tam dużo pieniędzy. Przewodniczący K. Kozina 

stwierdził, że zarówno on jak i radni Ł. Malinowski i M. Jarzmicki widzą, że place te nie są 

wykorzystane. Jeżeli będzie to zasadne to można stworzyć plac zabaw ale musi on był 

wykorzystany, jeżeli stwierdzimy że nie jest zasadne to go nie będzie. 

 

Radna I. Mędrkiewicz stwierdziła, że na poprzedniej Sesji radny M. Jarzmicki powiedział, że 

Pan Wójt szantażuje radnych i było duże oburzenie ze strony Wójta A. Kordylasa. Radna 

stwierdziła, że dziś jest podobna sytuacja, że Wójt A. Kordylas w jakiś sposób oddziaływuje 

na radną. Uważa, że jest to mało eleganckie nie pozwalać radnemu na posiadanie własnego 

zdania. Radna stwierdziła, że zawsze ma swoje zdanie i nie jest to zdanie, którego dokładnie 

nie przemyśli. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas stwierdził, iż jest to kwestia zrozumienia. Radna zrozumiała, że jest 

to szantaż ze strony Wójta tak, jak Wójt zrozumiał wypowiedź radnej I. Mędrkiewicz, że nie 

zagłosuje za budżetem. Wójt zadał pytanie retoryczne, co pomyślą radni skoro gmina ma 

inwestować w okręgu wyborczym radnej a radna zagłosuje przeciwko budżetowi. Wójt A. 

Kordylas stwierdził, że oczywiście radna zagłosuje tak jak uważa, przeciw budżetowi, 

natomiast chce aby inwestycje były realizowane. 

 

Radny M. Jarzmicki odniósł się do wypowiedzi radnej I. Mędrkiewicz i stwierdził, że nie 

przypomina sobie, aby na posiedzeniu Komisji wypowiedział takie słowa. Na posiedzeniu 



9 
 

Komisji Radni rozmawiali na temat funduszu soleckiego i na temat zasadności wydatkowania 

środków na place zabaw. 

 

Przewodniczący K. Kozina przypomniał, iż nad budżetem 2021 głosowano różnie. Nie 

przypomina sobie, jak było glosowanie nad inwestycjami, aby wszyscy Radni byli za. Nie jest 

to w porządku, ponieważ wszyscy radni są radnymi Gminy Damnica a nie tylko własnego 

okręgu i powinni pracować dla dobra całej gminy. Przedstawiony projekt budżetu jest 

budżetem prorozwojowym i inwestycje, które zostaną wykonane w 2022 roku będą służyły 

mieszkańcom gminy na długie lata. 

 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie 

projektu uchwały i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2022 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Paweł Obert, Patryk Pałucki, 

Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

PRZECIW (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Wanda Kucharska 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIII361/2021 w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Damnica na 2022 rok, została podjęta. 

 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Damnica na 2022 rok" 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Damnica na 2022 rok" 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Marcin Jarzmicki, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Wanda Kucharska 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXIV/362/2021 w sprawie przyjęcia 

"Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Damnica na 2022 rok", została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla przewodniczących organu 

wykonawczego jednostek pomocniczych gminy. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla przewodniczących organu 

wykonawczego jednostek pomocniczych gminy 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Wanda Kucharska 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXIV/363/2021 w sprawie ustalenia 

wysokości diet dla przewodniczących organu wykonawczego jednostek pomocniczych 

gminy, została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica. 

 



11 
 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Wanda Kucharska 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXIV/364/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do lat trzech z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica na 2022 rok 

 

Przewodniczący K. Kozina zgodnie z wnioskiem zgłoszonym na wspólnym posiedzeniu 

Komisji w dniu 13 grudnia 2021r. złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica na 2022 rok wprowadzając do planu pracy 

Rady Gminy Damnica w IV kwartale 2022r. temat – Przegląd inwestycji realizowanych na 

terenie Gminy Damnica w 2022 roku. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych 

wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej autopoprawki. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie autopoprawki  i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka do projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica 

na 2022 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Wanda Kucharska 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż autopoprawka do projektu uchwały została przyjęta. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica na 2022 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Wanda Kucharska 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXIV/365/2021 w sprawie uchwalenia 

planu pracy Rady Gminy Damnica na 2022 rok, została podjęta. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż zgodnie z § 22 Regulaminu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Damnica, stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu Gminy Damnica, 

Komisja Rewizyjna składa Radzie Gminy roczne sprawozdanie ze swojej działalności w roku 

poprzednim.  

Komisja Rewizyjna przedłożyła Radzie Gminy sprawozdanie z pracy za 2021 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do radnych z pytaniem, czy sprawozdanie wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
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Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Wanda Kucharska 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIII/366/2021 w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok, została podjęta. 

 

Ad. 14 

Radna S. Seweryńska zwróciła się z pytaniem, czy Wójt A. Kordylas posiada informacje na 

temat zaawansowania inwestycji gazyfikacji? Kiedy można spodziewać się gazu w Damnicy? 

 

Wójt Gminy A. Kordylas odpowiedział, że gmina lobbuje na rzecz gazyfikacji. Rada Gminy 

podjęła uchwałę o obniżeniu podatku za sieć gazowniczą, co ułatwiło rozmowy z firmą           

o inwestycji. W związku z tym, że przygotowywany jest Biuletyn Informacyjny,                     

w którym ma być zamieszczona informacja na temat tej inwestycji, dwukrotnie rozmawiano   

z firmą na jakim etapie jest realizacja inwestycji. W ubiegłym roku sieć gazowa była już        

w Wielogłowach a w bieżącym roku doprowadzona została do Sąborza. Natomiast jeżeli 

chodzi o Damnicę, to firma przystąpi po uzyskaniu dofinansowania ze środków 

zewnętrznych, ponieważ Damnica wpisana jest w działania strategiczne firmy, czyli 

generalnie wpisana jest w projekt gazyfikacji. Z uruchomieniem inwestycji firma czeka na 

uzyskane środki z dofinansowania. Być może jest to uzależnione od środków unijnych ale 

tego nie wiadomo. Damnica jest na liście inwestycji, w chwili obecnej projekt po korektach 

wykonany jest do wiaduktu od strony Karzniczki. Natomiast sama Damnica ma być 

projektowana ze względu na to, że wcześniej nie ujęto wielu inwestycji i zmieniły się także 

przepisy prawne. Zwrócono się z pytaniem do firmy, czy ewentualna budowa dróg na terenie 

osiedla nie spowoduje tego, ze w tym samym czasie będzie budowana sieć gazownicza. Firma 
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gazownicza uznała, że jest to proces raczej długofalowy i dlatego nie ma powodu, aby 

zwlekać z budową dróg. Ważne jest to, że na kilkadziesiąt projektów Damnica jest                 

w czołówce i jest nadzieja, że kiedy firma otrzyma środki zewnętrzne na inwestycję wówczas 

budowę rozpocznie. Jednak z uwagi na obecną sytuację na rynku budowlanym inwestycja      

w 2022 roku z pewnością nie zostanie rozpoczęta. 

Wójt Gminy A. Kordylas przekazał także informację, że z okazji świąt wykonana została, 

kartka świąteczna, której autorem jest informatyk Pan Ł. Śmielak. Kartka przedstawia widok 

na Zagórzycę z lotu ptaka i pierwszą gwiazdkę. Na odwrocie są życzenia Wójta Gminy            

i Przewodniczącego Rady Gminy. Kartki te zostaną przekazane mieszkańcom gminy. Do 

Urzędu Gminy wpłynęło także kilkadziesiąt kartek z różnych instytucji, od posłów                   

i senatorów z wzruszającymi życzeniami. 

Wójt Gminy A. Kordylas odczytał życzenia przekazane przez Poseł na Sejm Panią Magdalenę 

Srokę oraz Biskupów Ryszarda Kasyna, Piotra Krupi i Arkadiusza Okroja. 

 

Radny M. Jarzmicki odniósł się do informacji Wójta z działalności w okresie 

międzysesyjnym w kwestii ewentualnego powstania przystanku kolejowego w miejscowości 

Łebień. Wójt wymienił nazwiska osób, które przyczyniły się bądź nadal dążą do powstania 

tego przystanku. Radny przypomniał, iż wcześniejsza sołtys sołectwa Łebień Pani Aneta 

Kulesza była jedną z inicjatorów powstania tego przystanku i uważa, że byłoby 

niesprawiedliwe gdyby dziś jej działania nie zostały wymienione. Pani Aneta Kulesza była 

bardzo zaangażowana w dążeniu do powstania przystanku w Łebieniu. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas poinformował, iż na stronie internetowej Gminy Damnica 

zamieszczona została informacja na temat możliwości powstania przystanku kolejowego        

w Łebieniu. Brak wzmianki o zasługach Pani Anety Kulesza nie wynika ze złej woli 

kogokolwiek. Natomiast inicjatorką była Pani Wanda Kucharska pełniąca wówczas funkcję 

sołtysa i pierwsza wzmianka prasowa dotyczy Pani Wandy. W dalszej części informacji na 

stronie internetowej pisze się o tym, że wiele osób było i jest zaangażowanych w dążenie do 

powstania przystanku m.in. Pani Aneta Kulesza, z którą Wójt wiele razy się spotkał. 

 

Radny Z. Kaźmierski jako przewodniczący Komisji Rewizyjnej podziękował Pani Milenie 

Piechowicz Kierownik GOPS oraz Pani Aleksandrze Winsztal Dyrektor ZGK za życzliwość    

i miłą atmosferę w czasie kontroli, które Komisja Rewizyjna przeprowadzała w jednostkach. 

Komisja otrzymała także wyczerpujące informacje i materiały zgodnie z tematem kontroli. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, ponieważ został zobligowany przez 

mieszkańców osiedla w Bobrownikach, dlaczego tylko co trzeci blok został podłączony do 

światłowodu? Kiedy podłączone zostaną pozostałe bloki? 

 

Wójt Gminy A. Kordylas odpowiedział, że podobnie jak z gazem jest to firma komercyjna, 

która kładzie światłowód. Gmina może tylko lobbować na rzecz rozwoju tej inwestycji i nie 

ma wpływu na to, czy i kiedy bloki zostaną podłączone. Natomiast  gmina będzie nadal 

lobbować tej inwestycji. W powstającym Biuletynie znajdzie się informacja, że w gminie 

podłączyło się do światłowodu ok. 600 gospodarstw i najwięcej w Bobrownikach, bo aż 200 

gospodarstw. 
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Wójt Gminy A. Kordylas oraz Przewodniczący Rady K. Kozina złożyli wszystkim życzenia 

świąteczno-noworoczne. 

 

Ad. 15 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 13:45 zamknął obrady XXXIII Sesji 

Rady Gminy Damnica. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 


